
Bölcsõtõl a sírig kíséri
életünket, örömrõl s ria-
dalomról adott hírt évszá-
zadokon keresztül, imára
hív és búcsúra szólít a ha-
rang. Jászárokszálláson
összefogásra késztette az
embereket az a tudat,
hogy több mint fél évszá-
zada hurcolták el templo-
muk harangcsaládjának
negyedik tagját a második
világháborúba. 

Racskó Imre akkoriban
fiatal legényként volt szem-
tanúja az eseménynek. - Én
azt láttam, amikor ledobták
a harangot, a torony mellé.
Kettéhasadt, s valószínûleg
katonák vitték el. Akkoriban
kellett a réz, azóta nem tud-
tunk róla.

1944-et mutatott akkor
a naptár. Mostanra minden-
ki tudja, hogy miért nincsen
meg a harangcsalád negye-
dik tagja. Tavaly Péter Pál-
kor tartott arató ünnepen
fogalmazódott meg a gon-
dolat, s határozta el Gyenes
Gyula plébános úr, dr.
Farkas Miklós a gazdakör
elnöke és Gergely Zoltán
polgármester: Újra kell ön-
tetni a harangot.

- A gyûjtést advent ide-
jén kezdtük el, s a Gondvi-
selésnek köszönhetõen igen
gyorsan gyûlt a pénz. Kö-
szönet azoknak a jászárok-
szállásiaknak - mondta Far-
kas Miklós -, akik talán
munkanélküliséggel küsz-
ködve, a gazdasági válság
idején is adakoztak, s meg-
rendelhettük a harangot a
lengyel mestertõl. A harang-
öntéshez szükséges összeg-
hez közel másfélmillió fo-
rintot adományozott az
egyik pénzintézet elnöke, az
elszármazott jászárokszállási
Csányi Sándor is. 

Így jöhetett el az a
májusi nap, amikor a város
határába érkezõ Marek Ka-
winszky öntõmester által
készített harang tiszteletére
a jász himnuszt Banka Sán-
dorné énekelhette, Farkas
Gábor pedig Dsida Jenõ
Harangszentelésre címû ver-
sét szavalhatta el. Gergely
Zoltán polgármester beszé-
dében kifejtette: "Az össze-
fogás harangja ez, s remél-
jük e példát követjük majd
késõbbi együttmunkálko-
dásaink során is." 

Hívõk és városi pol-
gárok népes menete kísérte

a Szentháromság és az ösz-
szefogás harangját a temp-
lomig, ahol Gyenes Gyula a
település plébánosa, pápai
prelátus meghatottan fogad-
ta a hét mázsás hangszert.

- Számomra is meglepe-
tés volt, hogy ilyen gyorsan
összegyûlt a harangra való
pénz. Én eredetileg több
évig tartó gyûjtésre számí-
tottam. Nagy öröm ez,
hogy ilyen gyorsan meg-
valósult a régi álom.
Bizonyítja: a jászárokszál-
lásiak számára fontos a
harang újjászületése.

A lengyel mester mûhe-
lyében öntött harangot a
templomban két hétig
csodálhatták a hívõk. Június
elsõ vasárnapján pedig
Ficzek László településrõl
elszármazott pápai káplán,
helynök úr szentelte azt fel.

Az ünnepi szentmise ide-
je alatt helyére emelték a
Szentháromság harangot.
Szívet, lelket melengetõ és
hitüket erõsítõ pillanatok
voltak ezek a település meg-
jelent lakói számára. Az elõ-
relátó megrendelõk elõzõleg
Farkas Titusz - akinek csapa-
ta a harangot jászárokszállás-
ra szállította és helyére

emelte - monori szakemberre
bízták, hogy digitális hanga-
zonosítással mérje fel a
torony másik három "lakójá-
nak" hangját. Így az öntõ-
mester már tudta, hogy G
hangúra kell hangolnia a

Szentháromság harangot.
Így illeszkedve a hangszerek
családjába, a tervek szerint
harangjátékkal örvendeztet-
heti meg a jászárokszállási-
akat a jövõben.

Darázs Melinda
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Egy harang újjászületése…

Erõsíteni kell az iparosság
önszervezõdését

Regionális konferencia Jászárokszálláson

Elszármazottak
találkozója Újiregen

Átszínezve
Alaposan átszínezõdött

hazánk, megyénk, illetve
Jászárokszállás politikai tér-
képe is. Eddig kõbe vésett-
nek hitt alapvetések - már
mit azok, amelyek a kis
párt, nagy párt meghatáro-
zást próbálták politikai ala-
kulatokkal behelyettesíteni -
megdõlni látszanak. Ahhoz
biztosan nem kell politoló-
gusi diploma, és ezzel kap-
csolatban egyet is értettek
az elmúlt hetek politikai
elemzései is, hogy megál-
lapítsuk az emberek több-
sége nemet mondott az EU
Parlament képviselõinek
megválasztásakor, és vál-
tozást akar. Ettõl a ponttól
azonban már sok irányban
térnek el a magyarázatok.
Kik és mirõl szavaztak, kik
és mivel nem értettek egyet,
kik és mit akarnak megva-
lósítani a körvonalazódó tá-
mogatottságukkal. Ezekre a
kérdésekre nagy valószínû-
séggel az idõ meghozza
majd a választ.

Amirõl már kevésbé
szóltak az elemzések az az,
hogy miért érezte úgy a vá-
lasztók mintegy 65 százalé-
ka, hogy nélküle is lezajlik
ez a választás, s bizony sen-
ki ne zargassa avval, hogy
éppen kit delegál országunk
Brüsszelbe. Az otthonma-
radókkal maximum annyira
foglalkoztak a politikacsiná-
lók, hogy azok nagy része
"ha elment volna, akkor kire
szavazott volna", és általá-
ban meg is álltak ott az
elemzésben, hogy a nagy
része biztosan a mi olda-
lunkat favorizálta volna.

Pedig érdekes volna azt
megnézni, hogy miért is
nem érdekli az embereket
Brüsszel, miért is nem ér-
dekli az embereket a Nagy
Európai Gondolat? Miért is
gondolják úgy nagyon so-
kan, hogy ez megint egy
olyan dologgá vált az éle-
tünkben, mint egykoron a
másik Nagy Testvér az el-
lenkezõ égtájról. Fejünk fe-
lett döntenek olyan dolgok-
ról, amihez nem csak ne-
künk, de még országunk-
nak sincs sok köze. Az unió
pedig sokak számara maxi-
mum úgy jelenik meg,
hogy onnan érkezik az a
pénz, aminek szétosztása
itthon csak problémákat
szül.

Nem volna haszontalan
nagyjainknak ezekrõl a dol-
gokról is elgondolkodnia.

Banka Csaba

Az új harang a támogatók gyûrûjében
Fotó Szûcs Judit

Az Észak-Alföldi Ré-
gió Ipartestületeinek kül-
döttei vettek részt azon a
konferencián, amit május
21-én csütörtökön tartot-
tak Jászárokszálláson. A
házigazda, a jövõre száza-
dik születésnapját ünnep-
lõ jászárokszállási Ipartes-
tület volt.

A konferencia résztve-
võit Csikós László a civil
érdekvédelmi közösség helyi
elnöke köszöntötte, majd
Drapos Béláné alpolgármes-
ter asszony mutatta be a vá-
rost, a régió különbözõ szeg-
leteibõl érkezett résztve-
võknek. A tanácskozásnak
kettõs célja volt, egyrészt az
európai szinten elsõ alka-
lommal megszervezett Kis-
és Középvállalkozói Hét ke-
retében osztották meg egy-
mással tapasztalataikat a

résztvevõk. Az eseménysor
részeként az uniós tagálla-
mok mindegyikében külön-
bözõ rendezvényeken szól-
nak a kisvállalkozások gond-
jairól problémáiról, megol-
dandó feladatairól. Ehhez
kapcsolódott az Ipartes-
tületek Országos Szövetsége
(IPOSZ) regionális tanács-
kozásával. Másrészt pedig az
IPOSZ éves közgyûlését

megelõzõ regionális tanács-
kozást tartották meg a
szövetség éves beszámoló-
járól. Jászárokszállás a hete-
dik regionális konferencia
állomása volt. Szûcs György
az IPOSZ elnöke tapaszta-
latairól elmondta, hogy
úgynevezett szolgáltató
ipartestületekkel szeretnék a

Folytatás a 4. oldalon

11. alkalommal kerekez-
tünk Újiregre és elsõ alkalom-
mal vehettünk részt az Újireg-
rõl elszármazott jászárokszál-
lásiak találkozóján. E prog-
ram keretében 22. alkalom-
mal került színpadra a Görbe
János Színkör ez évi szín-
darabja a Nyitott ablak.

A lagzis sátorban 230 fõt
hívott vendégül ebédre és va-
csorára is egyaránt a 310
lakosú falu.

A számmisztikusok, hogy
ebbõl majd mit hoznak ki
nem tudjuk, de tény, hogy a
80 év elõtti világválságot kö-
vetõen egy másik válságban
ezt a magas szintû vendég-
látást meg tudták tenni.

Tény az is, hogy mára az
elszármazottak utódai ott-
honra leltek Muth-pusztán és
immár több, mint egy

Folytatás az 5 oldalonSzûcs György felszólal

Kerékpáron jöttek elénk



A 2009. május 7-én ered-
ménytelenül zárult soros ülés
napirendi pontjait a Képvi-
selõ-testület 2009. május 29-
én soron kívüli ülés keretében
tárgyalta meg. A napirendi
pontok között szerepelt az
Önkormányzat 2009. évi
gazdálkodásáról szóló beszá-
moló, a 2008. évi belsõ el-
lenõrzési terv teljesítése, a
belvíz elleni védekezés hely-
zetérõl és a lehetõségekrõl, il-
letve az Ipari Park cégeinek
helyzetérõl szóló tájékozta-
tók, a gyermekjóléti és gyer-
mekvédelmi feladatok ellátá-
sa, az Önkormányzat Köz-
beszerzési Szabályzatának új-
ratárgyalása és további elõter-
jesztések. A napirend elfoga-
dása után elsõként a jászbe-
rényi rendõrkapitány kineve-
zésének támogatásáról szóló
határozatot hozta meg a Tes-
tület. A fõ pontok közül elsõ-
ként a 2008. évi zárszám-
adást tárgyalták a képviselõk.
Gergely Zoltán polgármester
úr beajánlójában elmondta,
hogy a város eredményes
gazdasági évet teljesített
2008-ban. Az intézmények
magas szintû szolgáltatást
biztosítottak a város lakossá-
ga részére. Nehézséget oko-
zott a költségvetés késõi elfo-
gadása, az év végén pedig a
kedvezõtlen gazdasági hely-
zet. A polgármester úr meg-
köszönte a közel kétszázhúsz
közszolgálati dolgozó ered-
ményes munkáját. Ezt köve-
tõen Szabóné Hegedûs 
Zsuzsanna pénzügyi iroda-
vezetõ asszony ismertette a
könyvvizsgálói jelentés össze-
foglalását. Több képviselõ is
kifogásolta, hogy a testületi
ülést megelõzõen írásban
nem kapták meg a teljes
könyvvizsgálói jelentést, így
nem állt módjukban azt átta-
nulmányozni. Dr. Gottdiener
Lajos jegyzõ úr elmondta,
hogy sok éves gyakorlatnak
megfelelõen, a könyvvizsgá-
lói jelentés ismertetésére min-
dig a zárszámadás megtár-
gyalása elõtt szóban kerül sor,
a könyvvizsgáló az elõzõ
testületi ülésen jelen volt, az
elõterjesztést azonban akkor
nem vitatták meg. A könyv-
vizsgáló a május 29-ei ülésen

már nem tudott részt venni,
mivel más önkormányzatok-
nál is ellátja könyvvizsgálói
feladatait. Gergely Zoltán
polgármester úr a kifogások
miatt felkérte a pénzügyi iro-
da vezetõjét, hogy a teljes
jelentést olvassa fel, ami meg
is történt. Csõke István kép-
viselõ úr ezt követõen kifej-
tette, hogy a jövõben na-
gyobb egyetértésben kellene
döntést hozniuk a vélemé-
nyek meghallgatása mellett,
mert így felesleges dolgokkal
töltik el az idõt. A polgár-
mester úr kifejtette, hogy
amennyiben a pénzügyi bi-
zottsági ülésen bármely tag
igényelte volna, azonnal ki-
küldték volna a könyvvizsgá-
lói jelentést. További vélemé-
nyek meghallgatása után a
Képviselõ-testület 10 igen és
2 nem szavazattal, 2 tar-
tózkodás mellett elfogadta a
2008. évi gazdálkodásról
szóló beszámolót. 

A következõ napirendi
pontban a belvíz elleni véde-
kezésrõl és a belvízelvezetõ
rendszer fejlesztésének alaku-
lásáról, a jövõben fejlesztési
kilátásokról tárgyaltak a kép-
viselõk. Gergely Zoltán pol-
gármester úr elmondta, hogy
a Gyöngyös-patak városi sza-
kasza egy évekkel ezelõtti
szabályozást követõen holt-
ággá vált. A város életében
komolyabb problémát a
Szarvágy-patak jelent. Gugo-
lya Imre, a megyei FVM Hi-
vatal képviseletében arról tá-
jékoztatta a jelenlévõket,
hogy az Új Magyarország
Fejlesztési Program kereté-
ben a Szarvágy-patak rekon-
strukciójára és töltésépítésre
nyújtható be pályázat. A pa-
tak üzemeltetõjének, a Mát-
raaljai Vízgazdálkodási Tár-
sulásnak azonban nincs for-
rása a szükséges 30 %-os
önerõ biztosításához. Petró
Géza képviselõ úr elmondta,
hogy a pénzügyi bizottsági
ülésen a tagok javasolták a
város belvíz elvezetési ter-
vének mielõbbi elkészítését.
Banka Emánuel képviselõ úr
egy uniós pályázatra hívta fel
a figyelmet, amelyben 20-
300 millió forint támogatásra
lehet pályázni, a szükséges

önerõ pedig 10%-ot jelent.
Gergely Zoltán polgármester
úr válaszában kifejtette, hogy
a pályázati kiírást már isme-
rik, azonban kész tervvel le-
het csak pályázni, amire az
idei költségvetésben nincs
forrás, mert az önkormányzat
az engedélyes terv elkészí-
tésére 30-35 millió forintos
ajánlatot kapott. Csõke Ist-
ván képviselõ úr arra hívta fel
a figyelmet, hogy a Gyön-
gyös-patak élõvilágának hely-
rehozatalát már 2004-ben
kezdeményezte, azonban
nem történt elõrelépés. A
képviselõ úr kifogásolta azt
is, hogy a vámosgyörki út
mentén korábban épült olaj-
tározó vízelvezetõ rendszere
mintegy 50 méterre található
a város ivóvízkútjától. Arra is
felhívta a figyelmet, hogy a
szennyvízhálózat tervezése-
kor elkészült a város vízrajzi
térképe is. A belvíz-elvezetõ
rendszer kiépítését és a járdák
helyreállítását pedig 5-10
éven belül meg kell oldani.
Kókai Ferenc képviselõ úr a
Szarvágy-patakkal kapcsolat-
ban elmondta, hogy nagy
esõzésekkor elsõsorban a
Pengyi-keresztig tartó szakasz
kritikus, a többi területen
könnyebb az ár levonulása.
Gugolya úr kifejtette, hogy
pályázat benyújtására a Víz-
gazdálkodási Társulatnak van
lehetõsége. A Társulattól ígé-
retet kapott arra vonatkozó-
lag, hogy nyár végén a
Szarvágy-pataknak a szak-
igazgatási hivatalhoz tartozó
részén elvégzik a cserjeirtást.
Amennyiben preventív kere-
tet biztosít a minisztérium
számukra, akkor az iszapta-
lanításra is sor kerülhet. Az
olajtározóval kapcsolatban a
tározó tulajdonosát az Ön-
kormányzat felkéri új szakvé-
lemény beszerzésére. 

A beszámoló elfogadása
után a 2008. évi belsõ el-
lenõrzési tervet tárgyalta meg
a Képviselõ-testület, melyet
Dr. Gottdiener Lajos jegyzõ
úr beajánlója után egyhan-
gúlag hagytak jóvá. 

A következõ pontban
Gergely Zoltán polgármester
úr tartott tájékoztatót az
Ipari Parkban mûködõ cé-

gekkel kapcsolatban. Az ipar-
ûzési adó még kevesebb lesz a
vártnál, de bíztató, hogy a
cégek az állandó létszámból
1410 munkahelyet az év vé-
géig fenn tudnak tartani, il-
letve hamarosan egy új cég is
a városba települ. Banka
Emánuel képviselõ úr a kö-
zelmúltban Jászapátin tör-
tént tûzeset kapcsán arra hív-
ta fel a figyelmet, hogy az
ipari parki cégek tûzbiztonsá-
ga nem kielégítõ. A tûzoltó
egyesület a városban található
tûzcsapok ellenõrzésekor
megállapította, hogy 152
tûzcsapból 39 mûködik meg-
felelõen. A polgármester úr a
jászberényi tûzoltóságot fog-
ja felkérni, hogy vélemé-
nyezze a vállalatok tûzbizton-
sági helyzetét, mert az enge-
délyeket sem kapták volna
meg, ha nem felelnének meg
a követelményeknek.

A tájékoztatót követõen a
gyermekjóléti és gyermekvé-
delmi beszámolót tárgyalták
meg a képviselõk. Csomor
János képviselõ úr a beszá-
moló kapcsán kifejezte, hogy
a gyerekeket gyakrabban kel-
lene a tanulási képesség fel-
mérésre szolgáló vizsgálatra
vinni. A Képviselõ-testület a
beszámolót egyhangúlag fo-
gadta el. 

Jászárokszállás közbeszer-
zési szabályzatát 2004 de-
cemberében fogadta el a Tes-
tület. A törvényi változások
azonban szükségessé tették a
szabályzat újratárgyalását,
melynek elõadója Dr. Szabó
Andrea aljegyzõ asszony volt.
Dr. Wirth Ágnes képviselõ
asszony a szabályzat módo-
sításával kapcsolatban java-
solta, hogy a közbeszerzések
elõkészítõ és döntõ bizottsá-
gaiban három fõ önkormány-
zati képviselõ vegyen részt, a
személyekrõl pedig a követ-
kezõ testületi ülésen hozza-
nak határozatot. Csõke Ist-
ván képviselõ úr nem támo-
gatta az állandó tagok kije-
lölését, megfelelõbbnek tar-
totta az egyes közbeszerzé-
sekhez kinevezni három ta-
got. További vélemények
meghallgatása után a Képvi-
selõ-testület Dr. Wirth képvi-
selõ asszony módosító javas-
latát 7 igen és 7 nem szava-
zattal elutasította. Az eredeti
határozati javaslatról való
szavazáskor ugyancsak 7 igen
és 7 nem szavazat született,
ennek értelmében a korábban

elfogadott szabályzat marad
érvényben, így a törvényi vál-
tozások sem kerültek átve-
zetésre.

A fõ napirendi pontok
után az elõterjesztések
következtek. Dr. Szabó And-
rea aljegyzõ asszony ismer-
tette a belsõ piaci szolgáltatá-
sokról szóló 2006/123/EK
irányelv átültetésével kapcso-
latosan módosítandó rende-
leteket. A Testület egyhangú-
lag elfogadta a város címeré-
nek és zászlójának létesítésé-
rõl és használata rendjérõl
szóló rendelet módosítását, a
módosított zaj és levegõvé-
delmi rendeletet, az Önkor-
mányzat vagyonrendeletét
valamint a köztemetõrõl és a
temetkezésrõl szóló rendelet-
módosítást. A gyermekvédel-
mi rendelet módosítása az
óvodáztatási támogatást érin-
tette. A szennyvíz-közmûfej-
lesztési hozzájárulás hátralé-
kos megfizetésérõl szóló ren-
delet módosításával a részlet-
fizetés határideje 2010.
december 31-re tolódott ki.
A rendelet értelmében azon
személyektõl, akik az említett
idõpontig nem rendezik a
tartozásukat, az önkormány-
zat a hátralékot késedelmi
pótlékkal együtt adók mód-
jára fogja behajtani. 

A rendeletek elfogadását
Gergely Zoltán polgármester
úrnak a szennyvízberuházás
finanszírozásával kapcsolatos
tájékoztatója követte. A pol-
gármester úr elmondta, hogy
"egy jászárokszállási polgár"
aláírással feljelentést tettek a
megyei ügyészségnél a
Jászárokszállás Csatornázá-
sért Alapítvánnyal kapcsolat-
ban. Az ügyészség által be-
kért iratokat elküldték, a pol-
gármester úr kifejezte, hogy
akarattal szabálytalanságot
senki nem követett el. Ala-
pítványi támogatást csak
azok kaptak, akik elõre en-
gedményezték a csatorna tár-
sulatra a közmûfejlesztési
hozzájárulás teljes összegét.
A szennyvízberuházás két-
milliárd Ft értékben valósult
meg és több mint 30 km út
felújítását is lehetõvé tette.
Összesen 2499 db ingatlan
tulajdonosa kapott alapít-
ványi támogatást, azok, akik
Lakástakarékpénztár vagy
Fundamenta szerzõdéseket
kötöttek. A beruházáshoz fel-
vett 810 millió Ft-os hitel-
nek, ezek a szerzõdések jelen-

tették a fedezetét. Alapítványi
segítséget azok az ingatlantu-
lajdonosok kaptak, akik se-
gítettek a városnak a hitel fe-
dezetének biztosításához. Az
Önkormányzat minden
évben költségvetésében be-
tervezte a Jászárokszállás
Csatornázásért Alapítvány tá-
mogatására szánt összeget.
Kifizetését az érintett bankok
kontrollálták. Az LTP és Fun-
damenta szerzõdések jelentõs
része lejárt. A lakosok kifize-
téseivel együtt az alapítványi
támogatás is az Önkormány-
zat számlájára került. A fel-
vett hitel törlesztésére lesz fel-
használva 2009. június 30-tól
kezdõdõen.

A tájékoztatót követõen a
Képviselõ-testület megalkotta
az Önkormányzat sportról
szóló rendeletét, egyúttal el-
fogadta a város sportfejlesz-
tési koncepcióját is. A 2009.
évi útfelújítások kapcsán ér-
dekeltségi hozzájárulás megál-
lapítására is sor került. Major
József képviselõ úr módosító
javaslattal élt, melyet a Testü-
let elfogadott. Ennek értel-
mében a Madách, Lehel és
Prohászka utcák útfelújításá-
nál a hozzájárulás megfize-
tésére csak az adott utcákra
számozott ingatlanokat köte-
lezte a Testület. A képviselõk
döntöttek a Mikszáth u. 2.
szám alatti ingatlan eladásáról,
a Jászsági Többcélú Társulás
társulási megállapodásának
módosításáról, a Jász-Nagy-
kun-Szolnok Szakképzésszer-
vezési Társulás Alapító Okira-
tának és Együttmûködési
Megállapodásának módosítá-
sáról, a Jászsági Nyomda-
történet címû könyv megje-
lentetésének támogatásáról, a
kilenc utcát érintõ útépítési
pályázat benyújtásáról, a Ku-
ruc és Bogdán Flórián utcák
felújításához pályázat benyúj-
tásáról és a Szent Vince úti
iskolaépület hét tantermének
felújításához pályázat benyúj-
tásáról. 

Ugyancsak döntött a
Képviselõ-testület az Önkor-
mányzat intézményeinek ala-
pító okiratai módosításáról, a
Görbe János Színkör újiregi
Falunapon való részvételének
és az általános iskola nyári
táboroztatásának támogatá-
sáról. Az ülés 19 óra 05 perc-
kor véget ért. A következõ
soros ülésre 2009. június 25-
én kerül sor. 

-nir-
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Soron kívüli ülést tartott
a képviselõ-testület

Jászárokszállás Város Ön-
kormányzata a "Helyi tele-
pülésfejlesztési attrakció" ne-
vet viselõ, ÉAOP-5.1.1/E
kódszámú pályázati kompo-
nensre 2008. május 06. pályá-
zatot benyújtott be, amely
"Jászárokszállás településképé-
nek és a lakosság életminõsé-
gének javítása" nevet kapta. A
pályázatot az ÉARFÜ Észak-
Alföldi Regionális Fejlesztési
Ügynökség 2008. szeptem-
ber 30. támogatásra alkalmas-
nak ítélte, így 2008. december
01. megkezdõdött a projekt
megvalósítása, amely várható-

an 2009.június 06. fog zárul-
ni. Az Önkormányzat közép-
távú célként a település közte-
reinek és a közösségi hely-
ségek felújítását fogalmazták
meg, mely magával vonja a
közszolgáltatások és a telepü-
lési vonzerõ javulását. Ezen
fejlesztési célokhoz, maximá-
lisan illeszkednek jelen pályá-
zat céljai.

A projekt közvetlen célja
összetett a projekt sokszínû-
ségébõl fakadóan, melyek 4 fõ
fejlesztési irányt képviselnek:

– Közösségi célokat szol-
gáló helyek infrastrukturális

felújítása (Piactér, temetõ)
– Önkormányzati lakó- és

kiszolgáló utak felújítása-por-
mentesítése (Lehel u., Pro-
hászka O. u.)

– Közterületen zöldfelüle-
teinek fejlesztése (Árpád téren
fa-, és öntözõrendszer telepí-
tése)

– Közvilágítás energiata-
karékos korszerûsítése.

A piactér és környeze-
tének felújítása a település tel-
jes lakosság érdekeit szolgálja
és elõnyt jelent a kereskedõk-
nek is. Megszûnik a kátyúk-
ban-gödrökben a víz felhal-
mozódása, pormentessé válik
a terület, amelyek elõsegítik az
árúk minõségének megõrzé-

sét és a vásárlási környezet ja-
vítását. Járda építésével meg-
szûnik a lakosság úttesten való
közlekedése, javul a közleke-
dés biztonsága.

A Temetõ útján történõ
közlekedés balesetveszélyessé
vált, ezért a burkolathibákat ki
kell javítani. Ezt tovább ront-
ja, hogy több temetési helynél
temetéskor a burkolatot meg-
bontják, ezért a részlegesen
hiányzik a burkolat. Az teljes
úthossz díszes felújításával a
kegyeleti helyhez illõ térbur-
kolat jön létre.

A településközpont meg-
közelítését szolgáló legfon-
tosabb utak közé sorolható a
felújítani-pormentesíteni

kívánt Lehel u. és Prohászka
u. érintett szakasza. Mindkét
belterületi önkormányzati la-
kóút megérett a felújításra (hi-
ányos szegélykövek, kátyúk,
stb.), amellyel javul a város-
központ közúti megközelíthe-
tõsége és a közlekedés bizton-
sága.

A település központjában
található zöldfelületek teljesen
megújulnak, élhetõbbé téve a
települést.

A közvilágítás korszerûsí-
tésével a település valamennyi
világítóteste korszerûvé-ener-
giatakarékossá válik. Ennek
eredményeként a pályázó úgy
takarít meg évi 8059 KW
energiát és 1.324.706 Ft-t,

hogy az érintett szakaszokon
növeli a megvilágítás mérté-
két (fényerõt), amely indokolt
a köz- és közlekedésbiztonság
érdekében.

A fejlesztések hatóköre a
város teljes lakosságára kiter-
jed, sõt a település közigazga-
tási és gazdasági központi
funkciójából kifolyólag túl is
mutat azon.

A fejlesztés javítja a tele-
pülésképet, a közszolgáltatás
igénybevételét, a lakosok élet-
minõségét, a köz- és a közle-
kedésbiztonságot, és hozzájá-
rul a fenntartható fejlõdéshez
is.

Mudri Attila, projekt
menedzser, Gress-Ing Kft

Sajtótájékoztató
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Városunkban 2009. jú-
nius 3-án második alkalom-
mal rendezte meg a Szent
Margit Gyógyszertár a Patika
Napot. A megnyitóra igen
nagy érdeklõdés mellett került
sor, kellemes környezetben a
patika tágas udvarán. Az in-
gyenes vizsgálatokat külön sá-
torban, három helyen végez-
ték a szakképzett assziszten-
sek. Mérték a vérnyomást, a
koleszterin-, a vércukor- és a
triglicerid-szintet. A vizsgálat-
ra várakozókat jól megszerve-
zett büfészolgálat várta.

Az idei rendezvény lebo-
nyolításában a helyi közép-
iskola 10. B osztályának segít-
ségét kérték: a diákok fogad-
ták a vendégeket, segítették az
asszisztensek adminisztrációs
munkáját, és házigazdaként

invitálták a várakozó vendége-
ket a büfébe.

Jónás Barbara szakközép-
iskolai tanuló köszöntõjében
elmondta, hogy 2008. júniu-
sában nagy izgalommal ké-
szült a gyógyszertár az elsõ
Patika Napra. Tele voltak két-
ségekkel, hogyan is oldják
meg az önként vállalt, de
mégis csak új feladatot, mek-
kora lesz az érdeklõdés, meg
tudnak-e felelni az igények-
nek. Most már elmondhatják:
sikerült! Több ok is van arra,
hogy büszkén tekintsenek 
vissza az elmúlt évi kísérletre.

A Gyógyszerészkamara és
a Galenus kiadó által meg-
hirdetett pályázaton a Szent
Margit Gyógyszertár a 2008.
évi Patika Nap sikeres lebo-
nyolításáért az országos elsõ

díjat nyerte el.
2009. május 23-án a Ma-

gyar Gyógyszerészkamara
fennállásának 20. évfordulója
alkalmával összehívott ünnepi
közgyûlésen adták át a díjjal
járó elismerést, az oklevelet és
a serleget, amit a megnyitó
résztvevõinek jogos büszke-
séggel mutattak be. Ezt a beje-
lentést nagy tetszésnyilvánítás
fogadta.

A köszöntõben kiemelték,
hogy a gyógyszertár nem csu-
pán az a hely, ahol a beteg
megvásárolhatja a gyógyszere-
it, hanem az egészségmegõr-
zés és az egészségvédelem
fontos színhelye is. Az orvoso-
kon kívül a beteg és a gyógy-
szer között a gyógyszerész és
szakképzett munkatársai azok
a személyek, akik hasznos és
szakszerû tanácsokkal tudják
segíteni mindazokat, akik a
patikába betérnek valamilyen
terméket vásárolni. A gyógy-

szertárak nem egyszerûen csak
gyógyszertároló és gyógyszer-
kiadó egységek, hanem a la-
kosság egészségmegõrzésének
fontos segítõi is.

Az idei Patika Nap - orszá-
gosan a VI. - fõ témája az al-
lergia volt, mely az immun-
rendszer zavarainak egyik
okozója. Az allergiás megbe-
tegedések száma az utóbbi
években egyértelmûen emel-
kedik. Hogy milyen szerepet
játszhatnak az allergia leküz-
désében a homeopátiás sze-
rek, errõl részletesen a francia
BOIRON cég képviselõje,
Fodor Krisztina beszélt. 

A megnyitó és a szakelõ-
adás után megkezdõdtek a
vizsgálatok. A rendezvény vé-
gén dr. Dobos Józsefné, kéré-
semre összefoglalta tapaszta-
latait. Örömmel tájékoztatott,
hogy jól sikerült a második
jászárokszállási Patika Nap.
Míg 2008-ban mintegy 150-
en jelentkeztek vizsgálatra, eb-
ben az évben több, mint 400
látogató vette igénybe az in-
gyenes szolgáltatást. 

A mérési eredményeket a
közeljövõben fogják értékelni,
annyit azonban elmondott,
hogy nagy volt azoknak a szá-

ma, akiknél magas volt a nor-
mális értékektõl való eltérés. A
vizsgálatok során hasznos ta-
nácsokkal látták el az érdek-
lõdõket. A szûrõvizsgálatokon
résztvevõk ajándékot kaptak,
melyet a Szent Margit Gyógy-
szertár és a TEVA Izraeli
Gyógyszergyártó és Forgal-
mazó cég biztosított.

Dr. Dobos Józsefné, a

gyógyszertár vezetõje megkö-
szönte a méréseket végzõ
asszisztensek egész napos
munkáját. A Deák Ferenc
Gimnázium, Közgazdasági és
Informatikai Szakközépiskola
10. B osztályos tanulóinak pe-
dig a rendezvény elõkészí-
tésében és lebonyolításában
végzett tevékenységét.

Kovács S.

A jégesõk és nagy viharok
szerencsére eddig elkerülték
városunkat. A híradások sze-
rint az ország több részén te-
niszlabda nagyságú jég és 100
km feletti szél óriási károkat
okozott. Az 1999-es és 2000-
es évben Jászárokszállást ért
belvíz- és árvízkárok hasonló-
an nehéz helyzetbe hozták vá-
rosunk lakosságát. Évekig tar-
tott az épületekben esett ká-
rok kijavítása és a vályogházak
felvizesedésének elhárítása. A
szennyvízcsatorna a város tel-
jes területén való kiépítésének
szükségességét addig is láttuk,
de a belvíz által az utcára ki-
mosott házi derítõk tartalma
és ennek fertõzési veszélye
meggyõzött mindenkit a
szennyvízberuházás felgyorsí-
tásának szükségességérõl. A
beruházás elkészült, és a város
ingatlanjainak közel 80 %-a
rákötésre került a kiépült háló-
zatra. 

A területi kiegyenlítõ
(TEKI) pályázati kiírásra a
kilenc utca felújítására a
pályázat beadásra került 2009.
június 17-én 86 millió forint
értékben. A céljellegû decent-
ralizált (CÉDE) pályázatra a
Szent Vince úti iskolaépület
hét tantermének felújítására
26 millió forint értékben a
pályázat 2009. június 18-án
beadásra került. A települési
úthálózatfelújítás (TEUT) pá-
lyázat a Kuruc és a Bogdán
Flórián utcákra 29 millió fo-
rint értékben 2009. június 17-
én beadásra került. 

Megjelent az önkormány-
zati utak fejlesztésének támo-
gatására kiírt pályázat, amely
85 %-os támogatást és 15 %-
os önrész lehetõségét biztosít-
ja. Az Észak-alföldi régióban
3,95 milliárd forint áll rendel-
kezésre és 40-tõl 400 millió
forintig lehet pályázni. A
Bajcsy út- és járdafelújításával
már a múlt évben is pályáz-
tunk, sajnos nem nyertünk.
Az idei költségvetésünkben is
terveztük ennek a pályázatnak
a beadását. A finanszírozását
2009-2010. évi költségvetés-

bõl tudjuk megoldani. A pá-
lyázati kiírás lehetõséget ad
külterületi utak felújítására is.
A Kossuth 2006 Mg. Zrt. ve-
zetõjével egyeztetve az adácsi
útnak a felújítását is szeret-
nénk a programban szerepel-
tetni. Az önrész biztosításába
az érintett ingatlanok tulajdo-
nosait jelentõs mértékben sze-
retnénk bevonni. A tervek ké-
szen vannak, a költségvetések
elkészítése folyamatban van. 

Ebben az évben is kiírásra
került a helyi településfejlesz-
tési akciók nevû pályázat,
amelyben a múlt évben siker-
rel szerepeltünk. A pályázati
kiírás annyiban módosult,
hogy a Dobó úti iskola külsõ
felújítása és környezetének
rendbetétele is belefér, pályáz-
ható, 604 millió forint áll ren-
delkezésre, amely kevesebb,
mint a tavalyi keret volt. Az
elnyerhetõ összeg 5-50 millió
forint és 10 %-os önrészt kell
hozzá biztosítani. Két évre
ütemezhetõ, ezért az idei költ-
ségvetést a pályázati költsé-
gekkel együtt maximum két-
millió forinttal terheli. Az
épület felújításhoz szükséges
engedélyes tervek és költség-
vetések rendelkezésre állnak.
Az óvodai gyermeklétszámok
emelkedése a férõhelyek kor-
szerûsítését és növelését teszik
szükségessé és ehhez itt van
egy masszív, nagyon szép épü-
let, a volt Dobó úti iskola,
amely óvodai centrumként
kiválóan ellátná feladatát. 

A Madách utca felújítási
munkálatai a végéhez köze-
lednek, 2009. június 27-én az
aszfaltburkolatot is megkapja
az út. Az Arany János utcáig
megújul a járda és a felszíni
vízelvezetés is. A forgalmi ren-
det az elsõ hónapok tapaszta-
lata alapján közlekedésszerve-
zõ szakemberrel meg fogjuk
vizsgáltatni, és ha szükséges
egyirányú közlekedést alakí-
tunk ki. A Lehel út, Prohászka
út, Piactér és a temetõi út ki-
vitelezõje a szerzõdésben vál-
lalt határidõt nem tudta tarta-
ni, a csúszása közel egy hóna-

pos. Szervezési és minõségi
problémák adódtak a beruhá-
zás közben, amelyeket a mû-
szaki ellenõrrel az építési nap-
lóban feljegyeztettünk és kü-
lön levélben is jeleztünk. Bí-
zom benne, hogy ebben a
hónapban ezek a beruházások
is befejezõdnek és a végered-
mény a jól elkészült út, járda,
térburkolat mindnyájunk
megelégedésére szolgál. 

A pályázatok elkészítése és
a folyamatban lévõ beruházá-
sok felügyeletén túl jelentõs
erõket kötött le a Polgármes-
teri Hivatal állományából a
folyamatban lévõ hatósági el-
járásokkal kapcsolatos adat-
gyûjtés, adatszolgáltatás. Ki-
vizsgálás alatt lévõ feljelenté-
sek a következõk: Észak-ma-
gyarországi Környezetvédel-
mi, Természetvédelmi és Víz-
ügyi Felügyelõségnél a vasút-
állomáshoz kiszállított gallyak
és zöldhulladékok lerakásának
vizsgálata, a Jász-Nagykun-
Szolnok Megyei Közlekedési
Felügyeletnél a Lehel utca ele-
jén lévõ járdaépítés vizsgálata,
a Jászárokszállás Csatornázá-
sért Alapítvány ügyészségi
vizsgálata. Jelenleg ezekrõl a
feljelentésekrõl tudok, ame-
lyeknek beadói között a kép-
viselõ-testület tagjai is szere-
pelnek. Továbbra is kijelent-
hetem, hogy akarattal egyet-
lenegy törvényt sem sértet-
tünk meg. A 2006-os válasz-
tástól számítva a különbözõ
hatóságokhoz, Állami Szám-
vevõszékhez, közigazgatási hi-
vatalhoz, ügyészséghez, szak-
felügyeletekhez sok feljelentés
érkezett a munkámmal, tevé-
kenységemmel kapcsolatban.
Eddig még egyetlenegy alka-
lommal sem marasztaltak el!
Sajnos a feljelentõk addig nem
jutottak el, hogy az okozott
kellemetlenségekért, a munka-
társaimnak okozott többlet-
munkáért, a városnak okozott
hátrányokért elnézést kérje-
nek. Azért optimista vagyok,
hogy elõbb vagy utóbb erre is
sor kerül.

Gergely Zoltán

Jászárokszállás Város Ön-
kormányzata 2008. május 7-
én pályázatot nyújtott be
"Jászárokszállás településképé-
nek és a lakosság életminõsé-
gének javítása" címmel az
Észak-Alföldi Regionális Fej-
lesztési Ügynökség által kiírt
pályázati felhívásra. A pályá-
zat összeállítását, a beruházás-
hoz kapcsolódó közbeszerzési
tevékenységet valamint a je-
lenleg is folyamatban lévõ
projektmenedzsment tevé-
kenységet és mûszaki ellenõr-
zést a GRESS-ING Terület-
fejlesztési és Mérnökiroda Kft
végzi, illetve koordinálja.

A beruházás részét a követ-
kezõ tevékenységek képezik:

- Piactér és környéke
A meglévõ fedett piac asz-

faltburkolatának felújítása 396
m2-en.

A fedett piacot két oldal-
ról határoló, jelenleg beton-
burkolatú, kavicsos felületû
tér Viacolor burkolattal törté-
nõ ellátása 859,6 m2 felületen.

A Piactéren található belsõ
kiszolgáló út és járda felújítá-
sa, valamint parkolóhelyek
megépítése illetve a Piactér
megközelítését szolgáló Pro-
hászka u. érintett szakaszának
felújítása, pormentesítése
1310 m2-en.

- Prohászka utca
A Szentandrási u. - Deák F.

u. közötti szakasz felújítása
1377 m2-en valamint vízelveze-
tés és járdaépítés 367,4 m2-en.

- Lehel utca
A Kisfaludy u. - Bajcsy Zs.

u. közötti szakasz felújítása
1731 m2-en valamint vízelve-
zetés és 40 m-es szakaszon jár-
daépítés 40/100-as padkaelem
beépítésével.

- Temetõ

A temetõ belsõ útjának
aszfaltburkolatának 6 cm
vastag szürke színû térburko-
lattal történõ ellátása, felújítá-
sa 590 m hosszúságban 2,50
m szélességben kétoldali ker-
tiszegély építésével.

- Parkosítás
A városközpontban talál-

ható parkban 50 db fa ülteté-
se, 40 db cserje telepítése, fü-
vesítés 500 m2-en valamint
automata öntözõberendezés
kiépítése.

- Közvilágítás
Jászárokszállás területén

213 db régi lámpatest cseréje
új energiatakarékos lámpa-

testre.
A megítélt támogatás

mértéke a projekt elszámolha-
tó költségének 81,41 %-a, de
legfeljebb 44.511.609 Ft. 

A beruházásoknak a meg-
kötött szerzõdésék értelmé-
ben 2009.május 29-re kell be-
fejezõdni, míg a pénzügyi el-
számolást 2009. június 30-ig
kell elvégezni.

A projektrõl további in-
formációk a Piactéren, a Mozi
falán elhelyezett információs
tábláról és a Polgármesteri
Hivatal mûszaki munkatársai-
tól tudhatók meg.

Nagy Gábor

A polgármester jelenti Megkezdõdött a városközpont
fejlesztési beruházás

Elõmunkálatok

Tágas piac placc
Fotó: Szûcs Judit

Patika Nap

450 regisztrált látogató vett részt a szûrõvizsgálatokon
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Május 21-én délután a
Jászberényi Tûzoltóság kéré-
sére vonultunk Jászapátiba.
Egy mûanyagot feldolgozó
üzemben tûz ütött ki, mintegy
1000 négyzetméteren égett a
mûanyag hulladék. Két szerrel
vonultunk a kárhelyre, míg a
harmadik szerünk készenlét-

ben maradt a városban. Haj-
nalra sikerült a tüzet megfé-
kezni.

Még ezen a napon dél-
után a városközpontban bal-
eset volt. A rendõrség kéré-
sére az úttestet megtisztítottuk
a veszélyes anyagtól.

Május 27-én kevéssel éjfél

után egy lakossági bejelentés
alapján vonultunk a volt vasúti
rakodóhoz. Szemét és gally
égett kb. 300 négyzetméter
terjedelemben. Közel két órás
munkával tudtuk a tüzet el-
oltani.

Közgyûlést tartott a me-
gyei Tûzoltó Szövetség. Veze-
tõségi tagnak választották Kó-
kai Ferencet, Banka Emánuelt
pedig az országos szövetségbe
küldöttként delegálták. Gratu-
lálunk a megválasztásukhoz,
eredményes munkát kívá-
nunk.

Megállapodási szerzõdést
kötöttünk a Rózsa Civil Bûn-
megelõzõ Egyesülettel. Ennek
eredményeként használhatják
járõrözésük alkalmával az
egyesületünk személygépko-
csiját.

Kókai Ferenc parancsnok,

a Flórián Nap alkalmából ki-
tüntetésben részesül (Gróf
Széchenyi Ödön Emlékpla-
kettet kapott, ami az MTSZ
legmagasabb kitüntetése).
Gratulálunk, jó munkát kívá-
nunk.

Június 9-én este jelzés
érkezett egy helyi lakostól: a
vasút mellett egy tanya felõl
fûst száll fel. Egy körbála égett,
a tüzet eloltottuk. 

14-én hajnalban a Jász-
berényi Tûzoltóság jelzésére
vonultunk a Thiel Bernát utcá-
ba. Egy melléképület tetõszer-
kezete égett, mindkét fecsken-
dõvel be kellett avatkoznunk.

Június 27-én kerül meg-
rendezésre a hagyományos
Tûzoltóbál. Érdekes mûsorral
várjuk a szórakozni vágyó
lakosságot.

Nádas Illés titkár

Bódis Imre bácsi, vársunk
újdonsült díszpolgára 75 éve
tagja az önkéntes tûzoltó egye-
sületnek. Most, hogy 2009.
május elsején városunk dísz-
polgára lett, az alábbi írással
szeretnénk tisztelegni Imre bá-
csi önzetlen és példás mun-
kássága elõtt.

Bódis Imre bácsi 1915-
ben született Jászárokszállá-
son. A szülõi ház az akkori
Batthyány utca 28. szám alatt
volt. Vegyes - apai ágról gaz-
da, anyai ágról pedig iparos -
családból származik. Anyai
nagyszülei Szentandráson él-
tek. Öten voltak testvérek.
Nõvére varrónõ, két fiú test-
vére folytatta a gazdálkodást,
egy fiú pedig a lakatos szakmát
tanulta ki. A gyermekkorát
nem lehet felhõtlenül boldog-
nak, gondtalannak nevezni,
mert, ahogyan humorosan,
derûsen fogalmazott beszélge-
tésünk során, kilenc éves korá-
ban már "jószágigazgató", azaz
bojtár lett. A nehéz gyermek-
kor ellenére, hála apai nagyap-
jának, Bódis Ferencnek, meg-
szerette az olvasást, és ez a sze-
relem a mai napig is tart.

Ennek is köszönhetõ,
hogy Imre bácsi rendkívül tá-
jékozott a világ dolgaiban, szé-
les látókörû, kimûvelt ember-
fõ, akirõl minden szempont-
ból példát vehetnek a fiatalok.
Tíz éves kora óta rendszeres
újságolvasó! Iskolai tanulmá-
nyait a központi, illetve a pol-
gári iskolában végezte. Fried-
rich Ferenc tanítóra ma is szí-
vesen emlékszik vissza. Meg-
határozó élményei voltak a
Katolikus Legényegyletben
eltöltött idõszak alatt is. Gru-
ber tisztelendõ úr - aki nem a
vallási elõírásokat sulykolta a
keze alá került fiatalokba, ha-
nem a nevelésüket, oktatásu-
kat, mûvelõdésüket tartotta
fontosnak - egyénisége nagy
hatással volt Imre bácsira. Sak-
kozni is a Legényegyletben ta-
nult meg. Ezt követõen az
Ipartestületben is jól érezte
magát, ahol baráti szellem
uralkodott, az egymás kölcsö-
nös megbecsülése, tisztelete
természetes volt. Mesterleve-

lét 1943. március 19-én sze-
rezte meg. Az egyik nagyné-
ném, Földi Mária (Piki), Imre
bácsi tanítványa volt, nála sa-
játította el a cipõfelsõrész ké-
szítés tudományát és õ készí-
tette fel a mestervizsgára is.
Anyai nagyapámmal, Papp
Károllyal és Móczár Sándor
karnaggyal - akikrõl Imre bá-
csi a mai napig is nagy szere-
tettel és tisztelettel beszél - sok-
sok évet munkálkodtak együtt
az Ipartestület és a Dalárda fel-
lendítésén. Fia, Imre osztály-
társam volt a Széchenyi Általá-
nos Iskolában. Õ volt Árok-
szálláson az utolsó ismerõs,
akit láttam a teherautó plató-
járól, mikor 1960. április 30-
án elköltöztünk Árokszállás-
ról. Most is elõttem van, sötét-
kék mackójában, ahogyan ott
áll a községháza elõtti újságos
bódé mellett.

Imre bácsi immár 75 éve
tagja az önkéntes tûzoltó tes-
tületnek! Ez egyedülálló, vél-
hetõen megdönthetetlen re-
kord! Lényébõl fakadóan min-
denkiben az embert látja, s
nem azt nézi, hogy ki milyen
helyet foglal el a társadalmi,
hivatali, testületi stb. ranglét-
rákon. Azért lett tûzoltó, mert
tetszett neki a tûzoltók élete, a
bajtársi kapcsolatok, a családi-
as hangulat, és az önként vál-
lalt segíteni akarás. Mint is-
meretes a tûzoltók nagy része
az iparos társadalomból került
ki. A gazdák nemigen vettek
részt ebben a nemes tevékeny-
ségben, ami érthetõ, ha csak a
tanyás gazdálkodásra gondo-
lunk, de közömbösségüket,
közönyüket, ahogyan viszo-
nyultak a tûzoltó egylethez
Imre bácsi sem érti. Annak
idején a tûzesetek észlelésekor
félreverték a harangokat. Ezt
hallván, Imre bácsiék nem-
egyszer kiszaladtak az iskolá-
ból és elmentek megnézni a
tûzet, illetve a tûzoltók hõsies
küzdelmét a tûz eloltásáért.
Emlékezetes eset volt például,
amikor a mai Dózsa György,
akkori Werbõczi utcában, le-
égett egy nádfedeles házikó.
Szabó János parancsnok ve-
zényletével azonban a tûzol-

tók megmentették a szomszé-
dos épületeket. Tizenkilenc
éves volt Imre bácsi, amikor
meghalt egy fiatal tûzoltó és
helyére, 1934 januárjában fel-
vették a testület tagjai közé.
Szabó János leventeoktató is
volt, és mint ilyen, már ko-
rábbról ismerte Imre bácsit,
aki jelentkezett nála, hogy sze-
retne tûzoltó lenni. Fél évig be
kellett járni a tûzoltóságra, bi-
zonyítania rátermettséget, az
elhivatottságot. A próbát - ter-
mészetesen - kiállta Imre bácsi,
aki ekkor a legfiatalabb tûzoltó
volt. Az idõsebb bajtársak
barátságosan, sõt testvériesen
fogadták. Ezt a fogadtatást
próbálta Imre bácsi visszaadni
a késõbbiekben a fiatal
tûzoltóknak. Nincs kétségem
afelõl, hogy ezt szívbõl és sike-
resen meg is tette. Kezdetben,
mint tartalék vett részt a
versenyeken, majd aktív tagja
lett a versenyzõ csapatunknak.
Hosszú tûzoltói pályafutása
során a vezetésben kevésbé
vett részt, inkább a frontvonal-
ban és a versenycsapatokban
teljesítette önként vállalt fela-
datát. Felejthetetlen élményei
voltak a különbözõ városok-
ban rendezett versenyek. Kü-
lönösen a Miskolcon és a Szé-
kesfehérváron megrendezett
országos versenyek maradtak
meg élesen emlékezetében. Az
Avasról, a fehérvári Prohászka
templomról meg a Bory várról
most is úgy beszél, mintha
csak tegnap járt volna ott, jól-
lehet sok-sok évtized telt már
el azóta. A mai napig is együtt
biliárdozik, sakkozik, kártyázik
és társalog bajtársaival. Sokan
emlékezhetnek még, hogy a
községháza udvarán a tûzoltó-
laktanya közelében volt egy
magas mászólap, mászófal.
Nos, Imre bácsi ezen sokat
gyakorolt, ezért nem is volt
neki soha tériszonya. Amikor
az 50-es évek elején kigyulladt
a viszneki templom tornya, ki
mást, mint Imre bácsit küldte
fel Szabó János parancsnok su-
gárvezetõnek. Szerinte csodá-
latos megnyugvás fogja el az
embert, miután sikerült meg-
fékezni a fékeveszett lángokat.

Egyszer Jászberénybõl
kértek segítséget, de elõbb
gépjármûvet kellett szerezni.
Csak Faragó malmosnak volt
tehergépkocsija, így azzal vo-
nultak Berénybe, de mire oda-
értek, már porig égett minden.
Így csak az utómunkálatokat
tudták elvégezni. Egyszer csak
Móczár Sándor derékig elme-
rült a latrinában, kihúzták és
sugárral mosták le róla a sarat.
Szabó Jani bácsi a parancsnok
is hasonlóképpen járt. Ezen kí-
vül is számtalan derûs és kevés-
bé derûs élménye akadt ebben
a páratlanul hosszú pályafutás-
ban, melyekrõl szívesen mesél
az érdeklõdõknek.

Kérdésemre elmondta Im-
re bácsi, hogy jelenleg tûzoltó
százados, de - tette hozzá -
ezek rangok állandóan változ-
nak. 1984. november 7-én, 50
éves önkéntes tûzoltói szolgá-
latának elismeréseként Arany-
koszorús Érem kitüntetésben
részesült. Ha valaki, akkor õ
valóban méltó Jászárokszállás
város díszpolgára büszke cí-
mének viselésére.

Földi József

Tûzoltóságunk
hírei

A közösség szolgálatában

Eredményekben és prog-
ramokban gazdag tanévet zárt
az alsó tagozat. A közel 10
hónap alatt megszerzett isme-
retekbõl számos helyen mér-
ték össze tanítványaink a tu-
dásukat. Májusban Buda-
pestre hívták be a 2. a osztály-
ból Jakus Esztert, a Szivár-
vány újság által meghirdetett
versenyfeladatok megoldásá-
ra. Eszter 80 %-os eredmé-
nyével a 32. helyezést érte el.
A Bendegúz, levelezõverseny-
ben ez évben elõször a leg-
jobb eredményt elérõket Szol-
nokra hívták az országos ver-
senyre, ahol a 2.b osztályból
Nemoda Gréta  15. helyezett
lett, a 3. c osztályból Ördög
Sára matematikából a 19., Ér-
sek Csanád a 4., míg Szalai
Dániel németbõl a 6. helye-
zést érte el. 

Ez évben új sportággal is-
merkedtek meg a harmadik
osztályosok; a tájfutással. Ta-
vasszal két nagydíjon vettek
részt a gyerekek. Jól sikerült a

debütálás, minden pontot
megfogtak, az idõeredmé-
nyük is jó volt. Érsek Csanád
a kétnapos összetett verseny-
ben a 4. helyezést érte el.

A táncos lábú tanítványa-
ink a mûvelõdési házban mu-
tatták be az év során tanult
koreográfiájukat nagy-nagy
sikerrel táncgála keretében.
Szemetgyönyörködtetõ lát-
ványban volt részük azoknak,
akik megcsodálhatták a ma-
zsorettes lányok mûsorát. 

Gyereknap alkalmából ha-
gyományainkhoz híven 12
próbás versenyt szerveztünk a
gyerek részére. Volt itt szelle-
mi megmérettetés, keresztrejt-
vényfejtés, madárfelismerés,
virággyûjtés, népi játékok ta-
nulása, dalok éneklése. Bebi-
zonyították ügyességüket a

kislabdadobással, ugrálóköte-
lezéssel, zsákbafutással, na és a
török kiûzésével a zoknicsatá-
val. Míg a gyerekek verse-
nyeztek a szorgos anyukák az
Iskolakonyha jóvoltából ke-
nyeret kentek, teát mértek,
hogy az éhes és szomjas gye-
rekek jóllakhassanak. A nagy
meleget a hûs jégkrém elfo-
gyasztásával enyhítették. A já-
ték végén az eredményhirde-
tés után birtokbavehették azt
az 5 kosárlabdát, amit a Suli-
pont akicóért kaptak a gyere-
kek.

Már csak a bizonyítvány-
osztás van hátra, és a jó mun-
ka gyümölcseként megkezd-
hetik a pihenést tanítványok
és tanító nénik egyaránt.

Szabó Erika
Munkaközösség vezetõ

Vakáció

Osztálykirándulás
Ingyenes szállást nyert

osztálykirándulásához a 7.C
osztály. A diákok a Pannon-
Servus Turisztikai Iroda által
meghirdetett pályázaton nyer-
tek ingyenes szálláshelyet a
honti szakadék tövében fekvõ
Hont Motel és Ifjúsági Tá-
borba osztályfõnökük, Jakus
Sándorné tanárnõ segítségév-
el. Az osztály kétnapos, észak-
magyarországi osztálykirán-

dulásának keretében használta
fel a nyereményét.

A salgótarjáni
Bányamúzeum elõtt

régió gazdasági szereplõinek
munkáját segíteni.. 

Az iparosok munkájához
kapcsolódó jogharmonizáció
rendben van - állapította meg
az érdekvédelmi szövetség
elnöke -, szinte azonnal érvé-
nyesülnek a közösségben elfo-
gadott szabályzók hazánkban
is. A legfõbb probléma ezek
hazai megvalósításával van.
Az országban ugyanis nem ér-
vényesül a partnerség, az
egyenrangúság, valamint a
nyilvánosság elve. Az IPOSZ
ennek megváltoztatásán dol-
gozik. Ilyen terület például a
munkavédelmi, munkaügyi,
illetve a környezetvédelmi elõ-
írások betartatása, betartása.
Ezek megfogalmazzák, hogy
mit kellene tenni, milyen elve-
ket kellene követni. Csakhogy
mindez másként néz ki,
mondjuk egy ötven fõt- és
egy öt fõt foglalkoztató üzem-
ben. Itt van a legfõbb problé-
ma, a szabályzók betartatásá-
val. A kisiparosok, kisvállal-
kozók leginkább a nagy elvo-
násokat, az óriási mértékû ad-

minisztrációt, és a nagy ellen-
õrzési rendszert érzékelik. Rá-
adásul mindezt csak az enge-
déllyel rendelkezõ vállalkozá-
sokból szeretnék kicsikarni.
Ugyanakkor az engedéllyel
nem rendelkezõk tevékenysé-
ge felett úgymond szemet
hunynak. A folyamat mostan-
ra odáig ért az elmúlt évek
nagyarányú elvonásai követ-
keztében, hogy a piacok egy
részét - a versenyképesség
csökkenése következtében -
elvesztették a kisiparosok. A
válságkezelésre meghozott, és
még várható intézkedéseknek
az IPOSZ elnök vélekedése
szerint össze kellene kapcso-
lódni az iparosok, a mikro vál-
lalkozások "helyzetbe hozásá-
val". Ennek egyik útja lehet
Szûcs György meglátása sze-
rint a kisiparosok önszerve-
zõdése, a termelõ és értékesítõ
szövetkezetek létrehozása a
piacszerzés érdekében, egyfaj-
ta ernyõszervezetként mû-
ködtetve azokat. Ehhez pedig
az uniós pályázati pénzek fel-
használása lehet a segítség.

Banka Csaba

Folytatás az 1. oldalról

Erõsíteni kell az
iparosság

önszervezõdését
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Kérdez: Csikós László a
Jászárokszállási Ipartestület
elnöke, válaszol a Jász-
árokszállási Gazdakör elnö-
ke dr. Farkas Miklós. 

– Kevesen hitték mégis
elkészült az Árokszállási
Szentháromság Nagytemp-
lom harangja, ki volt a kez-
deményezõje a harang elké-
szítésének? 

Mielõtt a kérdésre vála-
szolnék, szeretném megkö-
szönni minden adományo-
zónak, mindenekelõtt Árok-
szállás népének erkölcsi és
anyagi támogatását, nagy-
lelkû adományait az Árok-
szállási Szentháromság Ha-
rangra. Csak Árokszállás né-
pe erkölcsi és anyagi támo-
gatásával szentelhettük fel a
harangunkat. Isten fizesse
meg!

A kezdeményezõ a Jász-
árokszállási Gazdakör, az
árokszállási gazdák és azt
mondhatom, hogy Árok-
szállás népének egységes
akarata volt a kezdeménye-
zõje a harang elkészítésének.

Véletlennek tûnõ törté-
nések vezettek a II. világhá-
borúban elpusztított harang
elkészítéséhez ..Az idõ távla-
tában azonban világosan lát-
ható, hogy ennyi sorozatos
véletlen nem lehet. Nem vé-
letlenek sorozatának egy-
beesése, hanem értelemmel
fel nem fogható, egy maga-
sabbrendû akarat felisme-
rése, irányításának elfogadá-
sa hozta létre az utóbbi tíz
év ünnepi eseményeit, helyi
csodáit, a mostani harang-
szentelést. 

A Millennium évében
2000-ben a Gondviselés irá-
nyítása nyomán, keresõ ke-
zek megtalálták a tanyarom-
bolások idején csodaként
megmenekült, majd a plébá-
nia fáskamrájába elrejtett
nagyárki harangot, amely
33 évi kényszerû némasága
után újra megszólalt a
Nagyboldogasszony napi
nagyárki búcsún és ünnepi
események egész sorát hozta
létre, amelyek végül is kikö-
vetelték az új harang, az
Árokszállási Szentháromság
Harang elkészítését.

Hogyan semmisült meg
a harang?

A második világháború-
ban, 65 évvel ezelõtt lesze-
relték, majd letaszították a
harangunkat a toronyból és
elvitték a háborúba, fegy-
vert készítettek belõle.

Milyen remények voltak
arra, hogy megvalósul a ha-
rang újraöntése?

A kezdeményezõk, meg
voltunk gyõzõdve arról,
hogy el tudjuk készíttetni az
új harangot, mert Árokszál-
lás népe együttesen akarta,
hogy elkészüljön a harang.
Ezt mi sem bizonyítja job-
ban, mint az, hogy az egyes
emberek, Árokszállás népe
adományából gyûlt össze az
új harang öntésének teljes

összege, amelybõl még ju-
tott a meglévõ harangok
tartószerkezetének és villa-
mosításának megújítására is.

Kik segítettek a megva-
lósításban?

– Mondhatom, hogy
mindenki, még azok is, akik
kételkedtek abban, hogy
2009. június 7-én felszentel-
hetjük az új harangot. Kis
dolgokon is múlnak nagy
megvalósulások. Mennyi
óvatoskodás, mennyi féle-
lem, hogy nem gyûlik a ha-
rang ára. Összegyûlt.!

– Kis dolognak tûnhet,
hogy a múlt év december
29-én megtartott, a Gazda-
kör évzáró gyûlésen, ahol a
legfontosabb kérdés a ha-
rangszentelés volt, Gyenes
Gyula fõesperes a város plé-
bánosa is ismét, egyértel-
mûen kiállt a 2009. június
7-i Szenháromság búcsún
történõ harangszentelés
mellett. Ez a kiállás további
lendületet adott a harangön-
tésre és összegyûlt a pénz..
Íme, itt van a Harang !

És 65 évi kényszer né-
masága után újra szól  az
Árokszállás Szentháromság
Harang.

Hol készült az új ha-
rang?

Lengyelországban ön-
tötték a harangot. Magyar
szakemberek végezték az új
harang ideszállítását új tar-
tószerkezet elkészítését az új
harangunknak a templo-
munkba történõ felszere-
lését,  a meglévõ három ha-
rang új tartószerkezetének
elkészítését, az összes ha-
rang villamosítását.  

Mibe került a harang
volt-e több ajánlat?

Az új harang öntése 3, 5
millió forintba került. Az új
harangtartó szerkezetének
elkészítése félmillió forint.
A harang felszerelése, vil-
lamosítása fél millió forint.
A meglévõ harangok új
tartószerkezetének és villa-
mosításának elkészítés to-
vábbi 1,5 millió forint,
amely munkákat akkor is el
kellett volna végezni, ha
nem öntetünk új harangot. 

Volt két másik ajánlat,
de a legkedvezõbb, amelyik
megvalósult.

Voltak olyanok is, akik
legyintettek, hogy nem lesz
ebbõl semmi, hogyan lett?

– Voltak aggodal-
maskodók, óvatoskodók, de
Árokszállás népe akarta az új
harangot.

Megemlítem itt az
Árokszállási Civil Fórum
2009. január 16-i közgyû-
lését, ahol a több mint har-
minc civil polgári egyesület
egyértelmûen támogatta a
harangöntést.

Büszkék lehetünk az
árokszállási fiatalokra is ko-
moly felelõsségteljes gon-
dolkodásukra, mert az
Extázis Tánccsoport és a
Parázs hagyományõrzõ tán-

cosok a szépet, a jót, a mû-
vészi táncot összekapcsolták
a harangra történõ adomá-
nyozással.

A közgyûlésen felaján-
lották, hogy táncolnak a
harangért.

Ez év április 17-én meg
is rendezték jótékonysági
mûsorukat, melyen az eddig
adományozó  civil szerve-
zetek és cégek rangsorában
a második legnagyobb
összeget adományozták, a
Gazdakör és a Kossuth Zrt
100 000-100 000 forint
adományösszege után. Itt
kell megemlítenem az OTP
Bank 1,5 millió forint ado-
mányát. Isten fizesse meg!

Árokszállás népe bol-
dog, hogy elkészült a ha-
rang. Van-e újabb elkép-
zelés?

Árokszállás népe bol-
dog, mert" boldog az a nép,
mely ünnepelni tud" Mi tu-
dunk ünnepelni is.

Van újabb elképzelés,
amely az eddigi adományo-
zással is szorosan összefügg.
Utalnom kell itt is a január
16-i civil Fórumra, ahol a
Fórum egységes támogatása
mellett az Ipartestület elnö-
ke felvetette, hogy a helyi
vállalatokat, multinacionális
cégeket is fel kell keresni, és
lehetõvé kell tenni számuk-
ra, hogy adományozhassa-
nak a harangra. Az ado-
mány nagysága az árbevétel
kiinduló pontja lehet. Több-
ször elõfordul, hogy azért
nem adakoznak, mert sokat
adni nem tudnak keveset ad-

ni restellnek. Évi több milli-
árdos árbevétellel rendel-
kezõ vállalat árbevételének
egy ezreléke egy millió fo-
rint. Ez támpont lehet az
adományozásban. Javasolta
továbbá elnök úr, hogy a
város költségvetésének ezre-
lékét, tized ezrelékét fordítsa
adományozásra.

Valóban az adományai-
kat a cégek nem idegenek-
nek adják, hanem visszaad-
nak a megtermelt profitból
valamennyit azoknak, akik
megtermelték azt.

És itt merül fel az a
kérdés, hogyan tovább. A
gazdasági válság következté-
ben a multinacionális válla-
latok ez ideig nem tudtak
adományozni. Egy multina-
cionális cég a Gazdakör le-
velére válaszolva közölte a
Gazdakör elnökével, hogy a
válság miatt nem tud ado-
mányozni, de sok sikert kí-
vánt az adományok további
gyûjtéséhez. Meggyõzõdé-
sem, hogy ez a vállalat és a
többi multinacionális és ha-
zai vállalat is a válság elmú-
lásával adományozni fog.
Nekünk kell megteremteni a
lehetõséget, hogy, akik most
nem tudtak adományozni,
azok a jövõben adományoz-
hassanak…. 

Nagyon fontosnak tar-
tom, hogy közöljük azok
cégek és szervezetek nevét,
akik adományoztak.

Köszönöm a beszél-
getést. 

Csikós László

A frissen érkezett harang, mellette Gyenes Gyula fõesperes, dr.
Farkas Miklós Gazdakör elnöke

Az elgondolástól a megkondulásig
Beszélgetés Dr. Farkas Miklóssal a harangöntés megálmodójával 

évtizede élvezhetjük a nem
mindennapi baráti, családias
vendéglátást. Az pedig, hogy
a kitelepülés 80. évfordulóján
2010-ben kitelepül honnan-
hová, 1 évig még legyen
talány és beszédtéma, mint
ahogyan már a  városban az ,
mióta Jankó Róbert Újireg
polgármestere Város napi
beszédében megemlítette a

visszaköltözés gondolatát. Az
odakerekezésnél újra a vízi
utat választottuk. Mit nekünk
a szépívû híd.

Motoros lélekvesztõn kel-
tünk át a Dunán. Az elõfoga-
dás intézményét, melyet Csi-
kós Sándor teremtett meg, s
hirtelen halála után az ez év-
ben elhunyt Szerzõ Laci bácsi
folytatott, most Jankó Róbert
Újireg polgármestere úgy vitt
tovább, hogy elénk kerekezett
Iregszemcsére feleségével, a
jegyzõnõjével és az önkor-
mányzat egyik nõ alkalma-
zottjával.

A Pünkösd szombati
fogadáson a pörköltes-sültes,
a 12 tepsis házi rétest
megkezdõ esten, újabb,
ötletes ajándékokat kaptunk,
hogy emlékezhessünk az ez
évi odakerékpározásra.

Így történhetett meg,
hogy az odakerékpározók és
az elszármazottak együtt
fogadhatták a másnap délelõtt
megérkezõ Görbe János
Színkör társulatát.

Eközben az elszármazott
utódok is folyamatosan
érkeztek a településre.

Beindult az Újireg Mes-
terszakácsa fõzõverseny, im-

már 4. alkalommal 11 részt
vevõvel.

Ezen a napon vette át
Jankó Róbert polgármester az
ezeréves Tolna megye millen-
niumi zászlót Dr. Puskás
Imrétõl, a megyei közgyûlés
elnökétõl. Az alkalmat megra-
gadva koszorúzták meg a Jász
és a II. világháborús emlék-
mûveket.

A lagzis hangulatú ebédlõ

és majdan vacsorázó sátorban
a tálaláshoz alkalmi võfély is
akadt.

Csikós József elszárma-
zott dédunokája, a 25 éves
Csikós Gábor - aki más tele-
pülésen hivatásos - frappáns
rímekkel tósztolt, s az étkek
csak tolultak.

A Görbe János Színjátszó
kör délutáni elõadása a fedet-
len szabadtéri színpadon ara-
tott nagy sikert. Az elõadás a
jó hangosításnak köszönhetõ-
en a Jász emlékmû lankás
dombján ücsörgõknek is
élvezhetõ volt, s a közben

büfézõk sem zavarták a már
beért elõadást, melyet az elsõ
felvonás utolsó szavainál
választott ketté az átvonuló
nyári zápor, hogy új jelenettel
a színpadról vizet söprõ szín-
nel folytatódjék.

A program végére Jankó
Róbert polgármester, tiszte-
legve az árokszállásiak elõtt
hívta meg  Farkas Bálintot
színpadára.

A mûsor után újra a sáto-
ré volt a fõszerep, ahol  vacso-
ra és a hajnalig tartó tánc zárta
az elszármazott jászok talál-
kozóját.

-and -

Elszármazottak
találkozója Újiregen

Tiszteletadás a Jász emlékmûnél

Az alkalmi võfély, Csikós Gábor
Fotó: Terenyei Tamás

Folytatás az 1. oldalról

Május 29-én 17 órakor
került sor a jászágói óvodá-
sok évzáró és ballagási ün-
nepségére. Újra elszállt egy
tanév, újra búcsút intett né-
hány gyermek a számukra
oly kedves jó öreg óvodá-
nak. Mielõtt azonban ez
megtörtént volna az óvó né-
nik vezetésével elõször a kis-
majd a középsõ és végül a
nagycsoportos gyermekek
adtak elõ vidám verseket, je-
leneteket, így búcsúztatván
az elmúlt tanévet. Három
kisgyermek vállára azonban

tarisznya került ezen a dél-
utánon. Õk nem csak a tan-
évtõl, de az óvodától és a
pajtásoktól is búcsúztak.
Életükben lezárult egy kor-
szak, a mesék és játékok he-
lyett szeptembertõl a szá-
moké és a betûké lesz majd
a fõszerep. Sok sikert kívá-
nok nekik az elkövetkezõ is-
kolás évekhez, de mindenek
elõtt valamennyi óvodásnak
és leendõ kis iskolásnak szép
és élményekben gazdag nya-
rat!

Bordás Anett

Ballagás az
óvodában…
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ANDRÉ
ZOLTÁNNÉ
sz. Tõsér Margit

halálának 4. évfordulójára
„Négy éve már, hogy szíved elcsitult,
azóta lelkemre hosszú néma gyász
borult.
Lelked, mint fehér galamb csendesen
messzire szállt,
hiába keres könnyes szemem, már soha
nem talál.
Egy jajszó nem sok, annyit sem
mondtál,
csak elmentél hirtelen a halál hosszú
útján.”

Szeretô férjed: Zoltán (x)(x) (x)

Emlékezés

„Hosszú éve már, hogy elmentek,
a mennyek lakói lettek.
Sírjaik elôtt letérdelünk,

könnyeinkkel így küszködünk.
Az emlékeik olyan fájó, 

és a vers is csak egy pár szó.
Semmit mondó üres szavak,

hisz a szívünk majd megszakad.
Sosem múlik szeretetünk!

Egyszer talán még együtt leszünk.”

Szeretô gyermekeik és családjaik.

Emlékezés
Emlékezés

VARGA BÉLA
halálának 

8. évfordulójára

„Bennünk él egy arc,
egy meleg tekintet,
egy simogató kéz,
egy sóhaj, egy lehelet.
Bennünk él a múlt,
egy végtelen szeretet,
amit tôlünk senki soha
el nem vehet.”

Szeretô családod

Köszönetnyilvánítás

Köszönetet mondunk 
mindazoknak, 

akik szeretett férjem

BÓDIS BÉLA
(1941-2009)

temetésén 
megjelentek, virágaikkal,
részvétnyilvánításaikkal 

fájdalmunkban osztoztak.
Külön köszönetet mondunk 

Dr. Kovács Pál háziorvosnak
áldozatos munkájáért.

A gyászoló család

Emlékezés

CSIKÓS
IGNÁC
halálának 

1. évfordulójára

„A Te szíved már nem fáj, a
mi szívünk vérzik, 
a fájdalmat, a szenvedést
szeretteid érzik.
Segítõ szavad örökké halljuk,
dolgos kezed mindig érezzük.
Könnyes szemünkkel a sírodat
nézzük.”

A gyászoló család

Közérdekû tájékoztató (2009. július)

ORVOSI ÜGYELET

06-10. Dr. Gyenes Miklós • Kisfaludy u. 11. Tel.: 431-021
13-17. Dr. Olajos Gyula • Móczár A. tér 7/a Tel.: 431-957
20-24. Dr. Váradi István • Lehel u. 28. Tel.: 433-166
27-31. Dr. Kovács Pál • Rákóczi F. u. 1. Tel.: 431-183
m

Jászárokszálláson az orvosi ügyelet 
hétfõtõl péntekig 16 órától 18 óráig tart. 

Az orvosi ügyelet telefonszáma: 06-20/980-6600
A jászberényi orvosi ügyelet elérhetõ 

a 06-57/412-226 telefonszámon.

A Mentõszolgálat telefonszáma: 104

GYÓGYSZERTÁRI ÜGYELET

06. Szent Margit Gyógyszertár, Rákóczi u. 9. Tel.: 531-010
12. Szent Margit Gyógyszertár, Rákóczi u. 9. Tel.: 531-010
19. Agora Gyógyszertár, Posta köz 1. Tel.: 531-980
26. Agora Gyógyszertár, Posta köz 1. Tel.: 531-980

A gyógyszertárak nyitva tartási ideje:

Hétfõtõl-péntekig 7.30-tól 18.30-ig

Szombaton 7.30-tól 12.00-ig

Kéthetenként felváltva vasárnap 8-tól 10-ig zárt ajtó mellett

ügyelet. A szombat délutáni és a vasárnapi ügyelet éjszaka

is megszûnt.

Fizikoterápiás kezelõ rendelési ideje

Hétfõ: 8.00-12.00 • Kedd: 12.00-16.00 • Szerda: 12.00-16.00
Péntek: 12.00-16.00

***

A következõ Jászvidék lapzárta: 2009. július 21.
A cikkeket kérjük az alábbi e-mail címre küldeni:

jaszvidek@gmail.com

A következõ Jászvidék megjelenésének ideje:

2009. július 30.

SZERETNÉ MEGTAKARÍTANI,

OTTHONA, VÁLLALKOZÁSA

1 HAVI GÁZSZÁMLÁJÁT?

HA IGEN, 
KÉREM HÍVJON!

PÁDÁR TIBOR

Telefon: 06-30/644-9885
Tanúsítvány szám:

EH 606/2009

Mezei Béla
magánoktató

Tel.: 06-30/945-7036

JÁRMÛVEZETÕI TANFOLYAM
indul

• Segédmotor • Motorkerékpár  • Személygépocsi 
• Mezõgazdasági vontató kategóriában

JÁSZÁROKSZÁLLÁSON!

Tanfolyamok délelõtt és délután, akár hétvégén is.
Többszöri részletfizetési lehetõség.

Várjuk jelentkezését!

T

(x)

(x)

A LEGEREDMÉNYESEBB TANULÓ

A Széchenyi István Általános Iskola ,Óvoda és Zeneiskola
Gyermekszervezete immáron 5 éve ( 2005- óta ) alapította
„A Legeredményesebb Tanuló” cím elnyerésére pályázatát.
Célja: pozitív értékek képviselete, a tanulás, a tantárgyi versenyzés
népszerûsítése, a legjobb eredményt elért tanulók munkájának
elismerése.
A pályázaton azon 8. évfolyamos tanulók vehetnek részt akik
több területen (tanulmányi- mûvészeti- sport területen) kiemel-
kedô eredményt értek el.
A pályázatok elbírálását a Diákönkormányzat végzi.
Idén 6 tanuló, 3 leány és 3 fiú nyújtott be pályázatot.
Az iskola tantestületének támogatásával a pályázatot benyújtó
tanulók közül a „2009. tanév legeredményesebb tanulója” címet
megosztva kapták.

Antal Magdolna, Gyermekszervezet vezetôje

A Családsegítô és Gyermekjóléti Szolgálat

a nehéz helyzetben élô családok számára szívesen fogad a
lakosságtól gyermekruha, cipô és gyermekjáték felajánlásokat.

Cím: Jászárokszállás, Móczár Andor tér 7. 
Tel.: 06-57/431-036

Jász Világtalálkozó 2010 Jászágó
Jászágó Önkormányzata elkülönített alszámlát nyitott a Jász

Világtalálkozót támogatók számára.
Ide kívánjuk összegyûjteni október végéig azt az önerõt, mely
a világtalálkozót támogató pályázat elnyeréséhez szükséges.

Számlaszám: 11745121-15-412524-10140004
Elérhetõségeink:

Mozsár Lászlóné Bordás Anett
polgármester • Tel.: 57/426-020          szervezõ • Tel.: 57/526-020

jaszago@vnet.hu                    jaszagomuvhaz@freemail.hu

VARGA JÓZSEF
halálának 

20. évfordulójára

VARGA JÓZSEFNÉ 
(szül. Simon Anna)

halálának 26. évfordulójára

(x)

Jászágón a hagyományoknak megfelelôen és a focit ked-
velôk örömére idén immáron hatodik alkalommal került
megrendezésre pünkösd hétfôjén a kispályás labdarúgó-
torna. Bár az idô nem volt kegyes, hiszen nagy csep-
pekben hullott az esô, így is 13 csapat részvételével vette
kezdetét a rendezvény. Talán a csapatok kitartásának és
sportszerû játékának köszönhetôen délutánra még a nap
is kisütött. Sok izgalmas mérkôzés után végül a döntôt
két jászárokszállási csapat a
Hubertus és a Gépállat vívta.
A díjakat Mozsár Lászlóné
polgármester asszony és
Brecher László a Jászágói
Sport Egyesület elnöke adta át.
A végeredmény a következô-
képpen alakult:
I. Hubertus (Jászárokszállás)
II. Gépállat (Jászárokszállás)
III.Tájfun (Jászárokszállás)
Továbbá díjazásban részesült
a torna legjobb kapusa Jáger
Tibor (Hubertus), legjobb me-
zônyjátékosa Forgó Róbert

(Gépállat), és gólkirálya Filipovics Péter (Tájfun). A
„Pünkösd kupa” legjobb jászágói játékosának Gergely
Józsefet választották. Köszönjük a részvételt és a sport-
szerû hozzáállást a csapatoknak, a bíróknak és a szur-
kolóknak! Találkozzunk jövôre!

Bordás Anett

„PÜNKÖSD KUPA” HATODSZOR…

A „Pünkösd kupán” résztvevõ csapatok

Surányi Eszter 8.c, Semegi Judit 8.b, Csikós Nikolett 8.a osztályos tanulók
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2009. JÚLIUS HAVI PROGRAMOK

KERTBARÁT KÖR

2009. július 7-én

JÁKÓ KERTBARÁT KÖR FOGADÁSA
A vendéglátás költsége:1500-Ft/fô
Jelentkezni és befizetni 2009. június 30-ig lehet 
Tóth Zoltánnénál.
Tel.: 06-70/507-5264

*************************************************
KERTBARÁT KÖR

2009.  július 21.

KIRÁNDULÁS MEZÔKÖVESDRE ÉS BOGÁCSRA
Indulás 7 órakor a fôtéri parkolóból
Program:
termékbemutató • ingyenes ebéd • gyógyfürdôzés Bogácson
Költség:1.000,-Ft
Jelentkezni és befizetni 2009. június 30-ig lehet 
Tóth Zoltánnénál.
Tel.: 06-70/507-5264

*************************************************
NYUGDÍJASOK EGYESÜLETE

Kirándulást szervez

2009. július 7-én Pécsre

Költség: 2500,-Ft/fõ
Jelentkezni lehet Kókai Bélánénál

*************************************************
NYUGDÍJASOK EGYESÜLETE

2009. július 14-én

Strandlátogatást szervez tagjai részére
Találkozás 14 órakor a strand pénztáránál.

JÚLIUS: 
SARLÓS BOLDOGASSZONY

IDÔSZAKA
„A Nap túl a csúcson, az esztendôkörös delelôponton,

megérezvén, hogy égi pályáján lefelé kell már araszolnia,
tombolni kezd.”

A nyár kezdete gyakran elhangzik JÚLIUS-ÉRLELÔ. Ekkor
nyílik a legtöbb virág, és a legtöbb gyümölcs is ekkor érik.
Július 2. Sarlós Boldogasszony, az aratás napja. Szinte minden
vidéken aratókoszorút készítenek, és vers kiséretében adták át a
gazdának. Másnap a tyúkoknak adták, hogy jobban tojjanak a
nyár folyamán.
Július hónapot másként is szokták nevezni, Szent Jakab havának.
/július 25./
Jakab napja: megáll a szôlô növekedése és kezd édesedni.

06:30 ZENÉS ÉBRESZTÔ A VÁROS KÜLÖNBÖZÔ PONTJÁN
• Széchenyi u. - Munkácsy u. keresztezôdése • Ságvári u. - Kossuth u. keresztezôdése 
• Szentandrási u. - Deák u. keresztezôdése • Örsi u. - Lomb u. keresztezôdése 
• Örsi u. - Rákóczi u. keresztezôdése • Fôtér

08:00 MEGNYITÓ
Az Árokszállási Nyár rendezvényt megnyitja Gergely Zoltán, polgármester
X. JUBILEUMI ÁROKSZÁLLÁSI BIRKAFÔZÔ VERSENY
A verseny indítja: Csontos György a zsûri elnöke, többszörös fesztiválnyertes birkafôzô
Eredményhirdetés: 14 óra • Helye: fôtéri Parkoló

08:00 CSÖRSZ VEZÉR GALAMB DÍSZMADÁR ÉS KISÁLLATTENYÉSZTÔK EGYESÜLETE 
KISÁLLAT BÖRZÉJE
Fiatal galamb- és madárbemutató • Helye: Széchenyi István Általános Iskola központi épületének udvara

08:30 KIÁLLÍTÁSOK MEGNYITÁSA
Flóra Virágkedvelôk Egyesülete Virágkiállítása   •  Asztalosipari kiállítás
A megvalósult álmok folytatása: Tóth Lászlóné Guba Mária üvegfestményei és Tóth László famunkái
Földi Borbála kézimunkái   •  Ulaki Lajos amatôr festô kiállítása
A kiállítások megtekinthetôk: július 11-12-én 9.00-16.00-ig
Helye: Széchenyi István Általános Iskola központi épülete

09:00 SZÓRAKOZTATÓ MÛSOR 
Fellépnek: helyi amatôr elôadók • városi amatôr mûvészeti csoportok 
• Széchenyi István Általános Iskola Óvoda és Zeneiskola tanulói 
Helye: fôtéri színpad

11:30 KOVÁCS KATI ZENÉS MÛSORA • Helye: fôtéri színpad

12:30 NÓTÁS GASZTRO HUMOR 
AZ ÉNEKLÔ SZAKÁCSOK ELÔADÁSÁBAN
Helye: fôtéri színpad

14:00 EREDMÉNYHIRDETÉS  •  TOMBOLASORSOLÁS
• csuhébáb készítés • arcfestés • hennafestés   
• kézmûves foglalkozás

19:00 FORTUNA TSE TÁNCGÁLÁJA
Sztárvendég: Katus Attila és Molnár Andrea

Szombat esti láz bajnokpárosa
Fellépnek: meghívott tánccsoportok  •  Fortuna TSE 
A rendezvény belépôdíjas. • Helye: Szent Vince úti Sportcsarnok

A FÔTÉREN KIRAKODÓ VÁSÁR ÉS VIDÁMPARK VÁRJA A LÁTOGATÓKAT.
Kapcsolódó programok: Kézmûves- és virágvásár, sétakocsikázás, pónilovaglás, autóbemutató

09:00 VIRÁG - KÉPZÔMÛVÉSZETI -  ÉS ASZTALOSIPARI KIÁLLÍTÁSOK MEGTEKINTÉSE

Helye: Széchenyi István Általános Iskola központi épületének udvara

09:00 JÁSZ LÉGFEGYVERES SPORTLÖVÉSZ KE VÁROSI LÉGPUSKÁS VÁLOGATÓJA
Helye: Szent Vince úti Sportcsarnok udvaraA Szentháromság harang

öntéséhez adományozó civil
szervezetek és közösségek

l. Jászok Egyesülete
2. Gazdakör
3. Cukorbetegek Klubja
4. Ipartestület
5. Árokszállásiak Baráti Köre
6. Mozgáskorlátozottak Városi Csoportja 
7. Oltáregylet
8. Rózsafüzér Társulat
9. Parázs Hagyományôrzô Egyesület

10. Extázis Tánccsoport
11. Széchenyi István Általános Iskola IV.osztályos

tanulói
12. Kertbarát kör
13. Népfôiskolai Társaság
14. Szent Margit Gyógyszertár
15. Jász- Nagykun- Szolnok Megyei Közgyûlés
16. Görbe János Színjátszó Egyesület 
17. Nyugdíjasok Egyesülete
18. Jászárokszállás és Vidéke Takarékszövetkezet
19. Szent Erzsébet Karitász Csoport
20. Flóra Virágkedvelôk Egyesülete
21. OTP Vezérigazgatója Csányi  Sándor 
22. Kaszab és Társa Bt
23. Kossuth Mezôgazdasági Zrt
24. Ádám Trans Kft

SPORTLÖVÉSZET FELNÔTTEKNEK

A rendezvény célja:
a 2009. évi Árokszállási Nyár keretében a lövészsport népszerûsítése

Rendezô: Jászárokszállás Város Önkormányzatának Oktatási, Kulturális
és Sport Bizottsága, Jász Légfegyveres Sportlövész Klub Egyesület

Rendezvény helye: Jászárokszállás, Szent Vince úti iskola tornaudvara
(esô esetén tornaterme)

Rendezvény ideje: 2009. július 12. (vasárnap) 8-14 óráig.
Nevezés: 8-9 óra között a helyszínen

Nevezhetnek: Személyigazolvánnyal rendelkezô nôk és férfiak 
- saját szemhez belôtt 4,5 mm öbméretû légpuskával,
- vagy a rendezôség által biztosít légpuskával, melyek nem állíthatóak.

Szabályok: - Lôidô: 30 perc (az 5 próba és a 20 értékelt lövésre)
- Lôtáv: 10 méterre, légpuska lôlapra
- Lövedék: 4,5 mm-es ólom
- azonos eredmény esetén szétlövés

Nevezési díj: - saját légpuskát használva: 500,- Ft
- a rendezôk által biztosítottat használva: 1000,- Ft

(a pénztári bizonylatot a lôállásban be kell mutatni)

A nevezési díj fejében a klub elnöksége biztosítja:
lôpálya, lövedék, lôlap, oklevél, érem, fotós stb.

Díjazás: A nôi és férfi kategóriában I-II-III. helyezettei éremben, 
a IV-V-VI. helyezettek oklevélben részesülnek

Egyéb: Saját légpuskát csak zárt tokban (papír, textil, fa) szabad szállítani.

Információ:
felmerülô kérdéseikre 

Risai László klubelnök
a 06-57/432-521-es telefonszámon válaszol  8-18 óráig

2009. július 11. szombat

2009. július 12. vasárnap

10:00 - 14:00  GYERMEKPROGRAMOK

10:00 - 14:00  KÉZMÛVES FOGLALKOZÁS GYERMEKEKNEK

Jászárokszállás Város Önkormányzata
és a Petofi Muvelodési Ház

2009. július 11-én
rendezi a város foterén a

10.Jubileumi
Árokszállási Birkafozo Versenyt.

A VERSENYRE NEVEZHET MINDENKI, AKI SZERET FOZNI

A versenyzok maguk 
biztosítják:

- TUZALÁTÉTET
- tüzeloanyagot - 

CSAK FÁVAL LEHET FOZNI!
- fozési kellékeket: 

bogrács, állvány, 
fuszer stb.

A SZERVEZOK
BIZTOSÍTANAK

MINDEN 
VERSENYZONEK
4KG BIRKAHÚST.

Nevezési díj:
4.000-FT

KIKÖTÉS:
A versenyben a zsuri csak a szervezok által kiadott

birkahúsból készült pörköltet minosíti.

NEVEZNI LEHET A PETOFI MUVELODÉSI HÁZBAN
2009. július 1-ig.

Információ: 57/531-062
LEGEREDMÉNYESEBB VERSENYZOK ÉRTÉKES DÍJAKAT KAPNAK!
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Idén immáron ötödik
alkalommal került megren-
dezésre Jászágón, az amatõr
fogathajtó verseny, ami egy-
ben megyei pontszerzõ
bajnokság is volt. A szép
számmal megjelent verseny-
zõket Mozsár Lászlóné pol-
gármester asszony köszön-
tötte. Az ünnepélyes meg-
nyitó után vette kezdetét a
verseny, ahol a fogatok
egyes, kettes kategóriában
versenyeztek. Külön kate-
góriában álltak rajthoz a
póni fogatok. Az izgalmas
versenyszámok mellett volt
lehetõség hintózásra, póni
lovaglásra, de megtekint-
hetõek voltak a település
gyûjteményei is. Ebédszü-
netben látványos csikós
bemutatóval kápráztatta el a

közönséget Buck Viktor. A
nap végére számos élmény-
nyel gazdagodhattak mind a
versenyzõk mind a közön-
ség. A szervezõk számos díj-
jal és különdíjjal jutalmazták
a rajthoz állókat. Ezúton
szeretnénk köszönetünket

kifejezni mindazoknak, akik
munkájukkal, felajánlásaik-
kal hozzájárultak rendezvé-
nyünk sikeres lebonyolí-
tásához. Köszönet érte!

Bordás Anett

Fogathajtó verseny Jászágón

JÁSZVIDÉK
Jászárokszállás város közéleti

havilapja
Szerkeszti:

a szerkesztõbizottság

Fõszerkesztõ:
André Béla

Szerkesztõbizottság elnöke:
Banka Csaba

Kiadja:
Városi Könyvtár, Jászárokszállás

Felelõs kiadó:
Ádám Gáborné

Telefon/fax: 57/531-040
E-mail: jaszvidek@gmail.com

ISSN 1219-6525

Nyomdai munkálatok:
Konturs Nyomdaipari Kft.,

Gyöngyös
Készült: 1500 példányban

Anyakönyvi hírek
Jászárokszállás:
2009. május hónapban született gyermekek: Farkas

Ferenc, Török Bence, Valter Martin Dávid, Gonda
Elizabet Ilona.

2009. május hónapban házasságot kötöttek: Bolyóczki Má-
ria - Nagy Zoltán, Bori Renáta - Csintalan Tamás, Bari Ani-
ta - Tóth Donát (Tiszaszentimrei Polgármesteri Hivatalban).

Ezúton búcsúzunk a meghaltaktól: Bódis Béla 68,
Bordás Sándor 59, André József 55, Mustó János 71,
Farkas Béláné sz. Baranyi Katalin 56, André Balázsné
sz. Csikós Margit 57, Szerzõ Jánosné sz. Szabó Margit,
69, Budai Ferenc 69 évet élt. 

Jászágó:
2009. május hónapban született gyermekek: Bagó

Fruzsina, Aladi Barnabás Vince
2009. május hónapban házasságkötés nem volt. 
Ezúton búcsúzunk a meghaltaktól: Boros Gézáné sz.

Uhrínyi Jusztina 81, Abonyi Béláné sz. Barócsi Etelka
68 évet élt.

Utóbbi évek legizgal-
masabb bajnoki hajrájára
került sor a Megyei I. osztály-
ban. Még négy csapat is fel-
sõbb osztályba léphetett az
utolsó forduló elõtt. Hosszú
évekre visszatekintve két-
három fordulóval a bajnok-
ság vége elõtt eldõlt ki lesz a
bajnok. Most ez egy rend-
kívüli utolsó fordulóban dõlt
el, hiszen a bajnoki cím
megszerzése óriási erkölcsi
siker egy csapat számára.

Érdekessé tette a
helyzetet, hogy csapatunk is
ebbe az elõkelõ négy csapat-
ba tartozott. Erre nagyon
régen volt példa. Sajnos
vasárnap Karcagot nem sike-
rült legyõzni, így sorsunk
már nem csak a mi
kezünkben volt. Több
szerencsés tényezõ volt szük-
séges ahhoz, hogy bajnoksá-
got tudjunk nyerni. Bárhogy
is alakult sorsunk, le a kalap-
pal játékosaink elõtt, mert
Karcag ellen is mindent
megtett a gyõzelemért, sok-
szor saját magukat felülmúl-
va tudtak csodálatos ered-
ményeket elérni. Köszönet
érte. 

Most pedig nézzük át az
utóbbi hetek mérkõzéseinek
eredményeit.

Április 25-én Török-
szentmiklósra utazott csapa-
tunk. Helyezések alapján biz-
tos árokszállási gyõzelmet
vártunk, sajnos csalódnunk
kellett, a tavaszi forduló leg-
gyengébb játékával kettõ

egyes vereséget szenvedtünk.
Ez azért is fájó, mert tudtuk,
hogy a végén még nagyon
hiányozni fog ez a három
pont, mint ahogy igaz is.

Május 3-án, az élen álló
Túrkeve csapatát fogadtuk,
és mintha nem is azok a
játékosok játszottak volna,
mint Törökszentmiklóson
valósággal kiütötték Túrkeve
csapatát Ballagó mester hár-
masával.

Május 9-én, Mezõtúron
vendégszerepeltünk, mely
igencsak nehéznek ígérkezett,
de végül is jó játékkal Ballagó
kettõ- Györki és Kóczián
egy-egy góljával négy egyre
gyõztünk. Május 17-én
Nagyiván csapata látogatott
városunkba nem sok sikerrel,
hiszen Ballagó kettõ és
Györki góljaival magabiztos
három nullás gyõzelmet arat-
tunk.

Május 23-án Jánoshidán
került megrendezésre a Jász
rangadó, télen hét játékost
igazoló hazai csapat igencsak
nehéz falatnak tûnt. Sajnos a
mérkõzés elején óriási gólhe-
lyzetet hagytunk ki, majd a
partjelzõ tévesen állította
meg a gólhelyzetben lévõ
Ballagót, ezután csapatunk
játéka szétesett nem volt esé-
lyük még a döntetlenre sem,
így egy tisztességes kettõ nul-
lás vereséggel búcsúztunk
Jánoshidáról.

Május 31-én Kunhegyes
csapatát fogadtuk, és ha nem
is a legjobb teljesítménnyel,

sõt tizenegyest is hibázva,
Ballagó kettõ és Csomor egy
góljával három egyre sikerült
gyõzni. Bár ehhez a gyõze-
lemhez Czékmány bravúrja is
kellett.

Június 6-án az örök mu-
mus csapatához utaztunk, ez
a csapat Jászfényszarú, na-
gyon régen sikerült sikert
elérni. Végig szakadó esõ-
ben, elveszett labdát nem
ismerve, igazi csapatjátékkal
három nullára sikerült gyõz-
ni, Ballagó kettõ és Györki
egy góljával.

Június 14-én az évad leg-
fontosabb mérkõzésére
került sor, hiszen utóbbi
idõben remekül szereplõ
Karcag vendégszerepelt váro-
sunkban. Ha gyõzünk az
esély, megmarad a bajnokság
megnyerésére is. Óriási a tét,
kérdés játékosaink hogyan
tudják feldolgozni ezt a nagy
terhet. Végig magas színvo-
nalú mérkõzésen nem bírt
egymással a két csapat, így
kettõ-kettes döntetlen reális-
nak mondható. Sajnos Petõ
és Goda nem tudta vállalni a
játékot, talán ha játszhatnak
gyõzelmet is, megszerezhet-
tük volna.

Június 20-án Beseny-
szögön 2 : 2 lett az ered-
mény. Ez a megyei bajnokság
4. helyét hozta csapatunk
számára. Az értékelés Csikós
József edzõvel a júliusi szám-
ban lesz olvasható.

Csikós László

Negyedik helyen végzett
labdarúgó csapatunk

Diákolimpia sportlövészetbõl

Második alkalommal
került megrendezésre a Diák-
olimpiai Légpuskás, Lég-
pisztolyos Válogató a Deák
Ferenc Gimnázium, Közgaz-
dasági és Informatikai Szak-
középiskolában. Városunk
önkormányzatának Oktatási,
Kulturális és Sportbizottsá-
gának hatékony szervezése
révén már leányok is indultak
az iskolai válogatón. Bár a
fiúk jobb eredményeket értek
el - kezdetben a részvétel a
fontos - az edzések majd
segítik az elõrelépést.

A sportvetélkedõt Lukács
Ernõ testnevelõ tanár nyitotta
meg. A biztonsági szabályok,
a válogató rendjének ismer-

tetése után a diákok fe-
gyelmezetten vetélkedve ala-
kították ki az egymás közötti

eredményeket.
Légpuska - fiúk: 
I. Horváth Ádám,
II. Szerzõ Sándor, 
III. Kruppa Gellért
Légpuska - lányok:
I. Rusvai Katalin,
II. Bodnár Zsófia
Légpisztoly - fiúk
I. Dósa Richárd
II. Móra Gábor
III. Pál Dávid

A helyezést elért diákokat
Risai László sportlövész
klubelnök oklevél illetve
éremdíjazásban részesítette.

L. J.

Lukács Ernõ testnevelõ tanár megnyitja a versenyt

Csak pontosan célozz!
Fotók: Földi Ágnes

Május 21.: Egy jászárok-
szállási családi ház udvarán
álló ólból 23 csirkét vittek el.
A lopással okozott kár 40 ezer
forint.

Május 23.: Szintén egy
családi ház udvarán álló nyílt
féltetõs színbõl vittek el egy
önjáró robbanómotoros fû-
kaszát,  20 ezer forintos kárt
okozva ezzel a tulajdonosnak.

Május 27.: Egy árokszál-
lási ház udvarán álló ólból tíz
darab baromfit vittek el, 30
ezer forintos kárt okozva
ezzel.

Május 28.: A jászárokszál-
lási posta elõl elvittek egy
kerékpárt, 34 ezer forintos
kár keletkezett emiatt.

Május 29.: Jászágón egy
családi ház hátsó épületébõl
három birkát tulajdonítottak
el ismeretlenek, 60 ezer forin-
tos kárt okozva ezzel.

Május 31.: Feljelentést
tett egy jászárokszállási férfi,
miszerint épülõ házának mel-
léképületébe ismeretlen sze-
mély bement és onnan külön-
bözõ gépeket, szerszámokat
eltulajdonított. A bûncselek-

ménnyel okozott kár 250 ezer
forint.

Június 1.: A délutáni
órákban egy nyolc éves árok-
szállási fiú gyalog az egyik ke-
resztezõdéshez ért, és körül-
tekintés nélkül szaladt ki az
épp arra haladó személyautó
elé az útra. Az autó elütötte,
de szerencsére csak könnyebb
sérüléseket szenvedett a fiú.

Június 4.:  Jászárokszál-
láson, a Piac téren bántalmaz-
tak egy 41 éves férfit isme-
retlen személyek. Többen
megrugdosták, illetve kõvel
dobálták, aminek következté-
ben orrcsonttörést szenve-
dett.

Június 5.: A város hatá-
rában egy tanya mellé éjsza-
kára kikötött és õrizetlenül
hagyott állatokat (öt darab
szarvasmarha és egy borjú)
vittek el ismeretlenek. A tulaj-
donosnak okozott kár 1,1
millió forint. 

Június 9.:  Jászárokszál-
láson a Gondozási Központ
épületébõl ismeretlen személy
eltulajdonította az egyik dol-
gozó táskáját, amelyben sze-

mélyes iratai, bankkártyája és
készpénze volt. A kár 93 ezer
forint.. 

Június 12.:  Másolt zenei
cd-ket foglaltak le a rendõrök
egy jászárokszállási klubban.
A zeneszolgáltatást végzõ
személyek ellen pedig eljárást
indítottak szerzõi joghoz kap-
csolódó jogok megsértése
miatt. 

Június 12. Betörtek egy
lakatlan házba a városban,
ahonnan 200 ezer forint
értékben bútorokat vittek el.

Június 13.: Betörtek egy
családi házba és onnan mosó-
gépet, centrifugát, TV-t,
porszívót, valamint törölkö-
zõket vittek el, az okozott kár
105 ezer forint.  

Június 14.: Rendõrök
igazoltattak egy férfit Jász-
árokszálláson, aki a tulajdonát
képezõ személyautóval köz-
lekedett. A rendõrök megál-
lapították, hogy a jármûnek
nincs érvényes mûszaki vizs-
gája, környezetvédelmi iga-
zolólapja, érvényes kötelezõ
felelõsségbiztosítása. Mind-
ezek mellett a férfi nem ren-
delkezik vezetõi engedéllyel
és a jármûvezetéstõl eltiltot-
ták. A rendõrök õrizetbe vet-
ték és fogdába szállították.

Banka Csaba

Rendõrségi hírek
Az elmúlt hónap rendõrségi vonatkozású helyi

eseményeit Hajduné Budai Orsolya rendõr hadnagy a
Jászberényi Rendõrkapitányság sajtóreferense foglalta
össze a Jászvidék olvasói számára.


